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Věc: Úspory energií v historicky cenných budovách
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VáŽená paní řediteIko,

rád bych poděkovaI za možnost spo|upráce České komory architektů na přípravě konference s mezinárodní účastí konané
pod názvem Úspory energie v historicky cenných budovách, konané 1.9.4,2oto v Martinickém pa|áci V Praze, který byl pro
toto téma ve|mi vhodně vybrán. Historické prostředí tohoto nádherného renesančního pa|áce veImi dobře korespondova|o
s předmětem konference a umocňova|o zájem pos|uchačů.

VeIice mne potěšiI vysoký počet účastníků konference, jejich skladba a zájem o toto téma'
Domnívám se, že jsme díky této akci získali důleŽité informace o současných trendech a moŽnostech dosažení úspor energie
v historicky cenných _ nejen památkově chráněných budovách.

Všichni pos|uchači oceni|i i ve|kou pohotovost, se kterou jste propoji|i pana dr. Lariho do Vídně, aby moh| komentovat svoji
promítanou přednášku v sále této stěžejní přednášky.

Zúčastni| jsem se i workshopu 20' 4.201'0, na kterém pada|o mnoho odborných dotazů a průvodci dokáza|i tazate|ům podat
přesné informace k uskutečněným cit|ivým stavebním sanacím a zabudovaným techno|ogiím k dosažení úspory energre.

Pokud se rozhodnete toto téma dále rozvíjet, doporučím Čxn, aby se do příprav Vašich konferencí v Praze i v zahraničí opět
zapojila.

Závěrem rád konstatuji, že konference by|a dobře organizovaná a Vaši pracovníci vycháze|i maximá|ně všem účastníkům
vstříc' Spokojenost súrovní konference se projevi|a i Vtextu závěrečného prohlášení, ve kterém všichni přítomnívys|ovi|i
přání, aby se konference pravide|ně kona|a i v budoucnosti.

Přeji spo|ečnosti ToP EXPO CZ hodně da|ších dobrých nápadů.
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